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Fråga – Är majoriteten nöjd med sin 
bostadspolitik? 

Redan år 2019 mottog Gävle kommun statsbidrag för att starta utredning kring modellen 
Bostad Först. År 2022 tillkom ytterligare statsbidrag till Gävle kommun, då gällande 
införandet av Bostad Först. Nu, år 2025, söker Gävle kommun återigen statsbidrag för 
projektet Bostad Först och en vän av ordning följer då upp hur resultaten av arbetet hittills 
har fallit ut.  

Bostad Först är tänkt som en modell där bostad erbjuds till långvarigt hemlösa med psykisk- 
och/eller missbruksproblematik. Boendet har inget krav på behandling, men individen 
erbjuds ett stort stöd från boendevägledare. Under 2024 uppgavs att Bostad Först skulle 
utmynna i att fem personer gavs möjligheten att bryta sin hemlöshet genom hjälp såsom 
boendestöd, hälsorelaterade insatser och stöd för social integration. Idag, 17 februari 2025, 
verkar endast en person ha beviljats insatsen. Övergångskontrakt, som tidigare funnits som 
alternativ till denna grupp hemlösa, har helt fasats ut. 

I Gävle kommuns boendeplan för sociala ändamål konstateras att “boendeformen ännu inte 
finns inom Välfärd Gävle. Socialnämnden har i senaste kommunplanen fått i uppdrag att ta 
fram en handlingsplan för hur metoden ”Bostad Först” kan införas i Gävle kommun, i syfte att 
minska hemlösheten.” Det här är alltså utfallet av statsbidrag sedan år 2019 och vi 
moderater bedömer att arbetet går för långsamt. Det bör ses som ett misslyckande utifrån att 
antalet hemlösa i Gävle ständigt ökar.  

 
Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd följande: 

● Är majoriteten, med Socialdemokraterna i spetsen, nöjda med sin bostadspolitik för 
de mest utsatta och sköra i samhället ? 
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